
Leaf 
Dance

Design company
May & Watkins Design

Commissioning Agency
Clackamas County Cultural Affairs

Materials
Steel pipe, steel mesh, aluminum. All 
the steel is hot-dipped galvanized and 
powder coated

Location
Oregon City, OR

Photographer
May & Watkins Design

Leaf Dance was designed as a colorful bas-relief for an existing 

screen wall that encloses the facilities utilities plant. The shapes 

were developed to evoke dancing leaves. The goal is to have the 

piece function as a visual marker whether you are 20 feet away or on 

the 7th floor of the government offices 200 feet away. The piece is 

comprised of multiple units, and the overall dimensions are 20 ft H by 

102 ft L by 5 ft D.

轻舞飞扬
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“轻舞飞扬”是为一块围绕设备厂的屏幕墙设计的彩色浅浮雕。从外形上看，锦衣华服的叶子姑
娘们正在翩翩起舞。该方案已成为一个视觉性标志，无论你站在 20 英尺开外，还是身处距此 200 英
尺的政府大楼 7 楼，都能清楚地看见这些轻舞飞扬的姑娘们。该方案整体高 20 英尺，长 102 英尺，
厚度达 5 英尺，由多个组合单位共同构成。
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